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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

6. juni 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 347

Ministeren bedes kommentere Jette Rosenkvist åbne brev fra Jydske 

Vestkysten den 18/5-08: "Kan det dokumenteres, at konventionelt 

industrilandbrug gavner mere, end det skader".

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian H. Hansen (DF).

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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